复旦大学留学生公寓会客制度
1、 会客时间：
周一~~周五  10：00-----22：30

周六~~周日、节假日  09：00-----24：00

2、 会客一般在北大厅内。如有特殊情况要进留学生房间，须由被访留学生本人带入。
3、 来访者须提交本人有效身份证件并进行登记，离开时注明时间，取走证件。
4、 来访者和被访者都应积极配合物业管理人员的工作，自觉遵守学校及公寓的规章制度。
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Visiting Regulations of Fudan University 

Foreign Students Dormitory

1. Visiting Hours (for visitors of students living in Fudan University Foreign Students Dormitory):                   

 Monday – Friday:  


10:00-22:30

 Saturday, Sunday, Public Holidays:
09:00-24:00

2. Students are usually expected to meet their visitors at the North Lobby on the first floor. In case of any special reasons, the visitors may enter the dormitory room, but they should be accompanied by the students. 

3. Visitors must register at the reception with a valid ID card, writing down their time of arrival and departure. The ID card will be returned on departure.

4. Both visitors and students should cooperate with our working staff and observe the regulations of the University and the Dorm.
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留学生公寓招待所住宿规定
1、 留学生公寓招待所接待的对象为：留学生的亲属、朋友；持录取通知书提前到校的留学生；已毕业的留学生校友。
2、 凡住宿招待所的人员，必须遵守学校和公寓的规章制度。
3、 学生的亲属、朋友住宿，须有在校留学生本人书面担保。
4、 预定招待所须付预定金人民币200元。取消预定，恕不退还。
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Accommodation Regulations for Staying in the Guest Rooms of Fudan University Foreign Students Dormitory

1. Only the following individuals will be accommodated in the guest rooms: friends and relatives of registered Fudan University international students, admitted students who have arrived early and international students who have already graduated from Fudan University.

2. Persons staying in the guest rooms should observe the regulations of the University and the Dormitory.

3. International students must submit a written letter indicating that they will act as guarantors for their friends or relatives who wish to stay in the guest rooms.

4. A deposit of 200RMB is required to reserve a guest room.  This is nonrefundable if the reservation is cancelled.
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